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Verslag van de Algemene Ledenvergadering 

Woensdag 25 januari 2023  
Aanwezig:  

Bestuur: Jasper Ravestijn (voorzitter), Arie van Noord (penningmeester en 
ledenadministratie), Ron van der Steeg (algemeen bestuurslid) en Sandra Keukens 
(secretaris).  

Leden: 23 leden  

Gemeente Haarlemmermeer: Brigitte Vijfschaft 

 

Afwezig met bericht:  

Bestuur: Leo Spruit (algemeen bestuurslid) 

Leden: 1 lid 

 

1.Om 19.45 u heet Jasper Ravestijn, voorzitter, eenieder die aanwezig is hartelijk welkom. 

2. Bestuursleden worden voorgesteld. Algemeen bestuurslid Leo Spruit is helaas afwezig 
door ziekte. Rest van het bestuur wordt voorgesteld. 

Mededelingen door bestuur: 

• De wijkkrant is dit najaar niet bezorgd, reden daarvan is de op handen zijnde 
wisseling binnen het bestuur. Eerstvolgende wijkkrant ligt feb/maart 2023 in de bus 

• Werkzaamheden renovatie zijn gestart, men loopt daarbij tegen wat problemen 
aan, waardoor de planning vertraging oploopt. Aanbesteding staat voor eerste 
kwartaal 2023 gepland 

• Verandering kruising Ter Veenlaan- Hoofdweg heeft plaatsgevonden. Stopstreep is 
aangepast, zodat er beter zicht is en markering parkeervakken is aangepast, alles 
om veiligheid te vergroten. Blijf aub melden bij de gemeente (website gemeente 
of via HOB website via de rode knop) als er toch foutief geparkeerd wordt. 
Handhaving zal dan in actie moeten komen 

3. Agenda wordt goedgekeurd, er zijn geen punten ingebracht. 

4. Verslag  ALV 9 maart 2022 wordt vastgesteld. Een kopie is alsnog beschikbaar en ook 
via website te vinden. 

5.  Arie van Noord, penningmeester en ledenadministratie, neemt na 8 jaar afscheid als 
bestuurslid. Sandra Keukens, secretaris, neemt afscheid als bestuurslid. Beiden worden 
bedankt voor hun inzet. 

De voorzitter stelt de vraag aan de leden of er iemand bereid is de functie van bestuurder 
op zich te willen nemen. Dave van Eif biedt aan deze functie wel te willen vervullen, de 
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vergadering heeft geen bezwaar. Welkom aan Dave als nieuw bestuurslid van HOB. 
Daarnaast heeft Karin Bouman zich eerder aangemeld, zij wil ook een bijdrage leveren 
aan onze buurtvereniging. Zij is vandaag helaas afwezig door ziekte, maar toch neemt de 
vergadering haar aan als nieuw bestuurslid. Bij deze zijn beide vacante functies dus vanaf 
heden weer vervuld. 

6. Een oproep aan ieder die zich geroepen voelt om een handje te helpen, hulp kan 
goed gebruikt worden. 

7. Linda van der Voort, activiteitencommissie, geeft aan te moeten stoppen met de 
activiteitencommissie vanwege haar vele werkzaamheden. Zij hoop dat het stokje wordt 
overgenomen. Tot op heden heeft zich nog niemand gemeld. 

Enkele activiteiten die plaatsvonden in 2022: de wekelijkse mannengroep, Dag van de 
minibieb, doppenfles, kerstboominzameling, boekenbeurs, landelijke schoonmaakdag, 
spelletjesmiddagen, wijkkrant, geslaagden belonen, buurtbarbecue, Ledenlekkeractie, 
kerstknutsel. 

8. De penningmeester legt uit hoe het financieel saldo is opgebouwd. Het verslag wordt 
getoond. Januari 2023 zijn er ongeveer 230 betalende leden. In 8 jaar tijd zijn er vele leden 
bij gekomen en ook de financiën zijn gegroeid.  Kascommissie heeft het financieel 
jaarverslag van 2022 goedgekeurd.  

9. Pim van der Voort zal ook komend jaar nog kascontrole houden en Freek van der Veer 
biedt aan de tweede controleur te worden, hierbij is de kascommissie benoemd. 

10. Een aantal activiteiten wordt getoond, die voornemens zijn om georganiseerd te 
worden in 2023. Vanuit de vergadering komt een suggestie: een vrouwen dagje uit. 

11. Tijdens de rondvraag wordt Dave van Eif nogmaals gevraagd zich even voor te 
voorstellen, wat hij doet. 

De vraag: Is er vanuit de gemeente-informatie te vinden over de renovatie-
werkzaamheden? Ja, via de website: www.werkzaamhedenindewijk.nl. De opmerking 
wordt geplaatst dat we als buurtbewoners te weinig op de hoogte gehouden worden 
van zaken die in de buurt spelen, dus kan er meer geïnformeerd worden? Het nieuwe 
bestuur belooft dat er meer gecommuniceerd zal worden, ook vragen vanuit de leden 
zullen binnenkort meegenomen worden in het regulier overleg met de gemeente. 

De volgende vraag die gesteld wordt: Activiteiten zijn meestal overdag, kunnen de 
activiteiten ook op gevarieerde tijdstippen gepland gaan worden? Ook hierin belooft het 
nieuwe bestuur een taak op zich te nemen. Idee vanuit een lid is een kinderdisco te 
organiseren.  

Met klem wordt de opmerking: Wij als bewoners, wijkbewoners, zouden toch het goede 
voorbeeld moeten geven m.b.t. verkeersgedrag, geplaatst. Dit punt van aandacht wordt 
meegenomen in een artikel in de wijkkrant.  

Een lid noemt: Het is een gemiste kans om niemand uit te nodigen die ons kan vertellen 
over de stand van zaken vanuit de gemeente m.b.t. renovatie. 

12. De voorzitter sluit om 20.30 uur de vergadering 

Jasper nodigt eenieder uit om nog een hapje en een drankje te blijven doen. 

 


